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Vragen van lid Leijten (SP) aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de opnamestop bij verpleeghuisorganisatie Plantein 
(ingezonden 25 augustus 2011). 

Vraag 1
Wat is u reactie op het bericht dat verpleeghuisorganisatie Plantein een 
tijdelijke opnamestop heeft moeten instellen door een tekort aan budget uit 
de AWBZ? Is hier naar uw oordeel sprake van een tekort in de financiering of 
heeft de instelling het geld niet goed beheerd?1 

Vraag 2
Vindt u het wenselijk dat zorginstellingen gedwongen worden mensen te 
weigeren, doordat zij niet uitkomen met hun totaalbudget? Zo nee, vindt u 
het in het licht van deze ontwikkeling verstandig om uw beleid van vergroting 
van de risicodragendheid voort te zetten? Wilt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat een opnamestop om verliezen te beperken ongunstig 
is voor patiënten die zorg nodig hebben? Zo nee, waarom voert u een beleid 
dat de behoefte van patiënten ondergeschikt maakt aan de financiële 
problematiek en afwegingen van een zorginstelling? Wilt u uw antwoord 
toelichten? 

Vraag 4
Deelt u de mening van de heer Lugies (Plantein) dat het probleem ligt bij de 
jaarlijkse verdeling van AWBZ-geld, waardoor zorginstellingen niet uitkomen 
met hun totaalbudget? Wilt u uw antwoord toelichten?2 

Vraag 5
Deelt u de mening van de heer Lugies dat het totaalbudget van zo’n 1 miljard 
euro voor de regio Friesland al jaren structureel te weinig is? Zo nee, met 
welke gegevens onderbouwt u dit? (2) 

1 http://www.lc.nl/friesland/regio/article14020263.ece/Plantein-heft-opnamestop-
verpleegbedden-op

2 http://www.zorgvisie.nl/Financien/Opnamestop-bij-verpleeghuisorganisatie-Plantein.htm
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Vraag 6
Bent u bereid onderzoek te doen naar de verdeling van het AWBZ-geld, zodat 
opnamestops om financiële redenen in zorginstellingen voorkomen kunnen 
worden? Zo nee, waarom niet?
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